
Протокол № 32
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 18 вересня 2018 року                                                м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
члени  постійної  комісії:  Голобородько  О.В.,  Руденко  Д.П.,

Савченко С.В.,  Бевзенко М.В.

Відсутні:
секретар постійної комісії - Сорока П.В.;
члени постійної комісії: Бублик Я.В., Каспров К.В.

Присутні запрошені:
Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради;
Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту  фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Соколенко Ульяна Василівна – заступник начальника управління освіти,

науки, молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Довжук  Ольга  Василівна  -  директор  департаменту  житлово-

комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Янчук  Дмитро  Олександрович  –  претендент  на  посаду  директора
Кіровоградського обласного центру  фізичного здоров’я  населення  “Спорт для
всіх”;

Касьяненко Іван Іванович –  претендент на призначення  в.о. директора
комунального  підприємства  “Регіональний  центр  громадського  здоров’я”
Кіровоградської обласної ради;

Ілик Роман Ігорович – генеральний директор   ОКВП «Дніпро-Кіровоград»
Мосін Олександр Володимирович —  заступник міського голови міста

Кропивницького;
Рибальченко  Олег  Миколайович –  директор  департаменту  охорони

здоров’я Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Денисенко  Сергій  Павлович  —  Новенський  селищний  голова       

м. Кропивницького;
Живіцька Наталія Василівна — юрист ПрАТ “Ліки Кіровоградщини”;
Ковтунов  Олександр  Володимирович  -  директор  департаменту

екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Колісніченко  Валентина  Іванівна — голова  квартального  комітету  
№ 4 смт Нового;
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Корнюша  Олександр  Петрович  -  директор  департаменту
інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації;

Саранча  Таїсія  Степанівна —  голова  квартального  комітету 
№ 6  смт Нового;

Чижикова Лариса Олександрівна —  член  квартального комітету №6
смт Нового м. Кропивницький;

Хорощак Василь Дмитрович -  головний лікар Кіровоградської дитячої
обласної лікарні.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін  до рішення  обласної  ради від  18  листопада  
2016 року № 172 "Про передачу цілісного (єдиного) майнового комплексу
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового 
м. Кропивницький на баланс ОКВП "Дніпро-Кіровоград".

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна  -  директор  департаменту 
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.                                            

2.  Про  призначення  директора  Кіровоградського  обласного  центру 
фізичного здоров’я населення “Спорт для всіх”.

Інформує: Соколенко  Ульяна  Василівна –   заступник  начальника
управління  освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації.

3.  Про  призначення  в.о.  директора  комунального  підприємства
“Регіональний центр громадського здоров’я” Кіровоградської обласної ради
та затвердження Статуту даного підприємства.

Інформує: Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту
охорони здоров’я Кіровоградської обласної державної адміністрації.

         4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 "Про обласний бюджет на 2018 рік" та про бюджетні звернення.

Інформують:
Шеремет  Сергій  Вікторович  -  директор  департаменту  фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації.
 Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.

5.  Про  звіт  генерального  директора  ОКВП  «Дніпро-
Кіровоград»   Ілика  Р.І.   про  роботу  підприємства  за  І  півріччя
2018 року.

Інформує:  Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор   ОКВП
«Дніпро-Кіровоград».

6.  Про  внесення  змін до  фінансового плану  ОКВП  «Дніпро-
Кіровоград» на 2018 рік. 
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Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград» .

         7. Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до Кабінету
Міністрів  України  щодо  виділення  коштів  із  державного  бюджету  на
різницю  в  тарифах  на  послуги  з  централізованого  водопостачання  та
водовідведення.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

8. Про вирішення земельних питань.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

9.  Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград».

 10. Про звернення Кіровоградської обласної державної адміністрації 
з  пропозицією  стосовно  призначення  директора  комунального
підприємства “Завод з переробки відходів”, затвердження статуту та плану
роботи даного підприємства.

Інформує:  Ковтунов  Олександр  Володимирович  -  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації. 

11. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
Інформує: Корнюша Олександр Петрович -  директор департаменту

інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації.

12.  Про зарахування  вартості  проведених робіт в рахунок орендної
плати.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 13.  Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

          14. Про продовження терміну дії договору позички
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
          15. Про  надходження  орендної  плати  за  використання  нерухомого
майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області
за  6 місяців 2018 року. 
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Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

16.  Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми
власності даного майна.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

17. Про безоплатну передачу майна.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

18.  Про списання майна спільної  власності  територіальних громад
сіл, селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

19.  Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської  області”,  затвердженої  рішенням  обласної  ради  від
10 березня 2017 року № 228. 

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

          20.  Про  роботу  комунальних  підприємств  спільної  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст  області  та  рух  коштів  на  їх
рахунках у  ІІ кварталі 2018 року.

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  – начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

21.  Про   Положення  про   Новомиргородський  психоневрологічний
інтернат.

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

22. Про  Статут   КЗ  “Центральноукраїнський  науковий  ліцей-
інтернат Кіровоградської обласної ради”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради. 

23. Про  Статут   ТМО  «Центр  екстреної  медичної  допомоги  та
медицини катастроф у Кіровоградській області».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

24.  Про  Статут комунального закладу «Кіровоградський обласний
протитуберкульозний диспансер».
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Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

25.   Про  Статут   КЗ  “Центральноукраїнський  ліцей-інтернат
спортивного профілю Кіровоградської обласної ради”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради. 

26.  Про  Статут КЗ  “Світловодська  спеціальна  школа
Кіровоградської обласної ради”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

27.  Про  Статут   КЗ “Знам’янська  спеціальна  школа  Кіровоградської
обласної ради”

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 28.  Про  Статут  КЗ  “Новомиргородська  спеціальна  школа
Кіровоградської обласної ради”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

29. Різне.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  18  листопада
2016 року   № 172 "Про передачу   цілісного   (єдиного) майнового комплексу
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового
м. Кропивницький на баланс ОКВП "Дніпро-Кіровоград".

З інформацією виступили: 
Довжук  О.В.  -  директор  департаменту житлово-комунального

господарства  Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Мосін О.В. - заступник міського голови міста Кропивницького;
Ілик Р.І. - генеральний директор ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
Денисенко С.П. - Новенський селищний голова  м. Кропивницького;
Саранча Т.С.— голова квартального комітету № 6 смт Нового. 
В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Шепель А.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 400 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

2.  Про  призначення  директора  Кіровоградського  обласного  центру 
 фізичного здоров’я населення “Спорт для всіх”.

З  інформацією  виступила: Соколенко  У.В. –  заступник  начальника
управління освіти, науки, молоді та спорту Кіровоградської обласної державної
адміністрації.
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Вирішили:     Прийняти  рішення № 401 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

3.  Про  призначення  в.о.  директора  комунального  підприємства
“Регіональний  центр  громадського  здоров’я”  Кіровоградської  обласної
ради та затвердження Статуту даного підприємства.

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення №  402 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 "Про обласний бюджет на 2018 рік" та про бюджетні звернення.

З інформацією виступили: 
Шеремет  С.В.  –  директор  департаменту  фінансів  обласної  державної

адміністрації;
Шепель  А.В.  –  начальник  управління  майном  виконавчого  апарату

обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення №  403 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

5.  Про  звіт  генерального  директора  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  
 Ілика Р.І.  про роботу підприємства за І півріччя 2018 року.

З  інформацією  виступи  в: Ілик  Р.І. –  генеральний  директор
ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Вирішили:     Прийняти  рішення №  404 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

6. Про внесення змін до фінансового плану ОКВП «Дніпро-Кіровоград»
на 2018 рік. 

З  інформацією  виступи  в:  Ілик  Р.І. –  генеральний  директор
ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Вирішили:     Прийняти  рішення №  405 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

7. Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до Кабінету
Міністрів України щодо виділення коштів із державного бюджету на різницю
в тарифах на послуги з централізованого водопостачання та водовідведення

З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 406  (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

8. Про вирішення земельних питань.
З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 407 (додається).
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Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

9.  Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
         З інформацією виступили:  Ілик Р.І. – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»;

Шепель А.В. – начальник управління майном виконавчого апарату обласної
ради.
           Вирішили:     Прийняти  рішення № 408 (додається).

Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

10. Про звернення Кіровоградської обласної державної адміністрації 
з  пропозицією  стосовно  призначення  директора  комунального
підприємства “Завод з переробки відходів”, затвердження статуту та плану
роботи даного підприємства.
 З інформацією виступили:  Ковтунов О.В. - директор департаменту екології
та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації; 

Шепель А.В. – начальник управління майном виконавчого апарату обласної
ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 409 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

11.  Про затвердження істотних умов енергосервісу.
З  інформацією  виступили:  Корнюша  О.П.  -  директор  департаменту

інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації;
Шепель А.В. – начальник управління майном виконавчого апарату обласної

ради.
В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Арсірій В.В., Голобородько О.В.,

Бевзенко М.В.
Вирішили:   Прийняти  рішення № 410 (додається).  

12.  Про  зарахування  вартості  проведених  робіт  в  рахунок
орендної плати.

З інформацією виступив:   Шепель А.В.. –  начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 411 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

13. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З інформацією виступи  в:   Шепель А.В.. –  начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти рішення № 412 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).
В обговоренні взяв участь: Чудний О.В.
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14. Про продовження терміну дії договору позички.
 З інформацією виступи  в:   Шепель А.В.. –  начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 413  (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

15. Про надходження орендної  плати за  використання нерухомого
майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області
за  6 місяців 2018 року. 

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 414 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

16.  Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми
власності даного майна. 

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення №  415 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

17. Про безоплатну передачу майна.
З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 416 (додається).
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

18. Про списання майна спільної власності територіальних громад
сіл, селищ і міст області.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення №  417 (додається).
Голосували: “За” – 5, 
“утримався”  – 1 (Чудний О.В. відповідно до статті 591 Закону України

“Про місцеве  самоврядування  в  Україні”  оголосив  про  наявність конфлікту
інтересів).

19. Про  внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними
інформаційно-комунікативними  системами  територіальних  громад
Кіровоградської  області”,  затвердженої  рішенням  обласної  ради від
10 березня 2017 року № 228.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  418  (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).



9

20. Про  роботу  комунальних  підприємств  спільної  власності
територіальних громад сіл, селищ і міст області та рух коштів на їх рахунках
у  ІІ кварталі 2018 року.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  419 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

21.  Про   Положення  про   Новомиргородський  психоневрологічний
інтернат.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  420 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

22. Про Статут  КЗ “Центральноукраїнський науковий ліцей-інтернат
Кіровоградської обласної ради”.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  421 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

23. Про  Статут   ТМО  «Центр  екстреної  медичної  допомоги  та
медицини катастроф у Кіровоградській області».

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  422 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

24. Про  Статут комунального закладу «Кіровоградський обласний
протитуберкульозний диспансер».

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення № 423 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

25.  Про  Статут   КЗ  “Центральноукраїнський  ліцей-інтернат
спортивного профілю Кіровоградської обласної ради”.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  424 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

26.  Про Статут КЗ “Світловодська спеціальна школа Кіровоградської
обласної ради”.
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З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  425 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

27. Про  Статут   КЗ “Знам’янська спеціальна школа Кіровоградської
обласної ради”.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  426 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

28. Про  Статут  КЗ  “Новомиргородська  спеціальна  школа
Кіровоградської обласної ради”

З  інформацією виступив Шепель А.В.  –  начальник управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:   Прийняти  рішення №  427 (додається).  
Голосували: “За” – 6 (одноголосно).

29. У “Різному” депутати розглянули  лист Управління Східного офісу
Держаудитслужби  в  Кіровоградській  області  від  10  серпня  2018  року
№ 04-11-06-15/3233 стосовно неможливості проведення перевірки розрахунку
нових тарифів ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на централізоване  водопостачання
та водовідведення; лист Мінрегіону України  від 07 серпня 2018 року № 8/10-
999-18  стосовно  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  послуги
централізованого  водопостачання  та  водовідведення;  лист  Кіровоградської
ОДА  від  04  вересня  2018  року   №  01-17/372/0.1  щодо  виконання  рішення
постійної комісії обласної ради  від 15 серпня 2018 року № 270.

Голова постійної комісії                                                                       О.Чудний


